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Opinia Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Rady Miejskiej Dębna 

w sprawie projektu budżetu Gminy Dębno na 2025 rok  

i projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 2025-2035 

 
 

                 Na wspólnym posiedzeniu Komisji Oświaty i Spraw Publicznych oraz Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej Dębna w dniu 4 grudnia 2024 r., Komisji Oświaty i Spraw 

Publicznych Rady Miejskiej Dębna (OiSP) dokonała analizy projektu budżetu Gminy Dębno na 2025 

rok i projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 2025-2035. Przeanalizowano 

dochody i wydatki budżetowe, zapoznano się z materiałami informacyjnymi oraz uzyskano 

szczegółowe wyjaśnienia od Pani Skarbnik Gminy oraz Pana Burmistrza Dębna. 

 

Radny Krzysztof Lenartowicz złożył wniosek do projektu budżetu Gminy Dębno na 2025 rok  

o dokonanie zmian – przesunięcie kwoty 500.000 zł z zadania RI/02.0/i inwestycje w infrastrukturę 

sportową, na zadanie pn. Rozpoczęcie budowy świetlicy wiejskiej w Oborzanach. 

Głosowano wniosek: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała wniosek. 

 

Został złożony kolejny wniosek do projektu budżetu Gminy Dębno na 2025 rok przez Klub Radnych 

Inicjatywa dla Miasta i Gminy Dębno (Radny Jankowski Damian, Radny Lenartowicz Krzysztof, 

Radny Mazurowski Jacek, Radna Mikołajczak Agata, Radny Napieracz Mirosław, Radna Obielak 

Angelika, Radny Obielak Mateusz, Radny Pech Marcin, Radna Wachowiak Małgorzata) o treści: 

„Zwracamy   się z wnioskiem o wyrażenie zgody i dokonanie zmiany w projekcie budżetu   gminy   

Dębno na 2025 rok w dziale 754, rozdziale 75412 w następujących §:  

§ 3020 zwiększenie o kwotę 7.500 zł,  

§ 4210 zwiększenie o kwotę 50.000 zł.  

Ponadto zwracamy się z prośbą o zwiększenie stawki godzinowej tytułem ekwiwalentu za udział w 

akcjach do 30 zł. Pragniemy zwrócić uwagę, że w okolicznych   gminach   powszechnie   

obowiązująca   stawka oscyluje w granicach ok. 35 zł. Dlatego też proponujemy jej podniesienie 

przynajmniej do kwoty wyżej wskazanej.  

Zwiększenie o 50.000 zł kwoty w § 4210 pozwoli z kolei na dokonanie zakupu ubrań specjalnych 

przeszkolonym członkom OSP, co jest niezbędne do pełnego wykonywania zadań przez druhów. 

Należy mieć na względzie, iż występują przypadki, gdy przeszkolony członek OSP, z uwagi na brak 

środków na zakupy nie otrzymuje specjalnego ubrania przez okres około trzech lat. Liczymy, że 

zwiększenie środków pozwoli zlikwidować takie sytuacje.” 
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Głosowano wniosek: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała wniosek. 

 

 

Radny Krzysztof Lenartowicz złożył wniosek do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dębno na lata 2025-2035 o zwiększenie kwoty do 2.000.000 zł na zadanie RI/02.0/i inwestycje  

w infrastrukturę sportową i zabezpieczenia kwoty 500.000 zł na dokończenie budowy świetlicy 

wiejskiej w 2026 roku. 

Głosowano wniosek: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała wniosek. 

 

 

 

Opinia Komisji OiSP do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 

2025-2035 z wnioskiem  

Głosowano w sprawie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Marcin Krzysiak, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, 

Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Kulbicki 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 

2025-2035 z wnioskiem. 

 

 



3 

 

Opinia Komisji OiSP do projektu budżetu Gminy Dębno na 2025 rok z wnioskami 

Głosowano w sprawie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Marcin Krzysiak, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, 

Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Kulbicki 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Gminy Dębno na 2025 rok z wnioskiem. 

 

 

 

 

                                                                                                     Przewodniczący Komisji 

   Oświaty i Spraw Publicznych  

        Rady Miejskiej Dębna  

 

                                                                                                           Marcin Krzysiak 

                                                                                                          


